
Ministar Butković obišao radove na istočnoj obilaznici u Novom 

Marofu. Jenkač: Ovo je najveće gradilište u Varaždinskoj županiji, 

nemjerljive vrijednosti za Novi Marof 

 

10.5.2021. 

 

 

Istočna obilaznica Novog Marofa jedan je od najvažnijih infrastrukturnih projekata na 

području Varaždinske županije. Investitor su Hrvatske ceste, a ukupna vrijednost 

projekta je oko 140 milijuna kuna. 

 

Gradilište je u ponedjeljak zajedno s gradonačelnikom Novog Marofa Sinišom 

Jenkačem obišao ministar prometa, mora i infrastrukture Oleg Butković. 

Radovi su krenuli u siječnju i napreduju jako dobro zahvaljujući upornosti 

gradonačelnika Jenkača, istaknuo je ministar Butković. 

- Drago mi je da smo konačno krenuli u taj projekt i da Hrvatske ceste ravnomjerno 

razvijaju, grade i obnavljaju državne ceste, ne samo ovdje u Varaždinskoj županiji, 

nego i u cijelo Hrvatskoj. Isto tako, ono što nam još preostaje na novomarofskom 

području je obnoviti 10 kilometara državne cestu D24 koja spaja Konjščinu i Novi 



Marof i koja je u lošem stanju, a sukladno mogućnostima prioritetno će se ići u 

obnovu uz potporu Hrvatskih cesta – istaknuo je ministar i tom prilikom pružio 

podršku aktualnom gradonačelniku Jenkaču za novi mandat na predstojećim 

lokalnim izborima. 

 

Gradonačelnik Jenkač zahvalio je ministru na dolasku te potpori Ministarstva i 

Hrvatskih cesta i napomenuo kako je ovo najveće gradilište u Varaždinskoj županiji.  

 

- Nakon pet godina došli smo do početka realizacije istočne obilaznice Novog 

Marofa. Ona ima nemjerljivu vrijednost za Novi Marof  kroz čiji centar prođe otprilike 

7 do 10 tisuća vozila. Ovo je ogromno rasterećenje za sam centar Novog Marofa, ali i 

za sva okolna naselja. Gospodarski gledajući, sve naše zone koje se nalaze s ove 

istočne strane, vezat će se upravo na istočnu obilaznicu, tako da je to dvostruka 

korist – rekao je gradonačelnik Jenkač i dodao kako je obnova 10 kilometara državne 

ceste Podrute-Mađarevo-Novi Marof sljedeći prioritetni projekt. 

- To je projekt koji će riješiti problem na toj prometno značajnoj dionici i spojiti dvije 

županije, a realizirat će se uz pomoć Hrvatskih cesta i Vlade Republike Hrvatske – 

zaključio je Jenkač. 

 

 



 

 



 

 



 

 



 


